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Z A P I S N I K 
SA 24. SJEDNICE VMO  

 
24. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 30.04.2013. (utorak) s početkom u 19.00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, F.Čandeka 36b 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ida Mahmutefendić, predsjednica VMO 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Milka Milović, član VMO 
- Branko Miljak, član VMO 
- Kristijan Milić, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 
Odsutni: 
- Hadi Aji, član VMO 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Ante Peran, član VMO 

 
Sjednicu je otvorila  predsjednica VMO, g-ña Ida Mahmutefendić  i predložila slijedeći: 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Prijedlog prioriteta malih komunalnih radova na području MO Sveti Nikola za 2014. godinu 
2. Prijedlog dodatne lokacije po prioritetima iz 2012. godine – očitovanje 
3. Predstavke grañana: 

–Nenad Bodlović, Zametska 51 
-Aldo Valenta za HDZ, Ogranak Sveti Nikola 

      4.   Kulturno prosvjetno društvo "Bazovica" – ciklus suradnje- ponuda 
      5.   Sudjelovanje na sportskim susretima mjesnih odbora za Dan Grada - informacija 
 
Dnevni red Vijeće je prihvatilo jednoglasno. 
Zapisnik sa 23. sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1 
Predsjednica Vijeća je pojasnila da je u Prijedlog prioriteta za 2014. godinu uvršteno više predmeta 
koji nisu bili obuhvaćeni sredstvima za 2013. godinu. Temeljem javnog poziva na predlaganje 
radova pristigli su novi prijedlozi u zadanom roku. Otvorena je rasprava, nakon koje je zaključeno 
da se uvrste svi pristigli, kao i novi prijedlozi sa ove sjednice, jer će se na jesen , nakon obrade 
zahtjeva, utvrñivati konačni redoslijed radova. 
 
AD 2 
Rijeka promet je zatražio da se predlože nove lokacije za radove koji bi se izvršili iz neutrošenih 
novčanih sredstava preostalih 2012. godine radi povoljnije ugovorenih radova, u iznosu od 
35.315,00 kn . 
Zaključak: 
Vijeće donosi zaključak da se novčana sredstva u iznosu od 35.315,00 kn s PDV-om utroše 
na ureñenje partera u Hegedušićevoj ulici, izgradnju rampe za invalide u Ulici A.Kosića Rika 
broj 12 i sanaciju pokosa u Zametskoj ulici kod broja 51. 
 



  2

AD 3 
 
- U svojoj predstavci Nenad Bodlović upozorava na odron pokosa  u Zametskoj ulici kod broja 51 

 
Zaključak: 
 
Vijeće je u točki 2. dnevnog reda,  zaključilo da se pokos sanira iz neutrošenih sredstava za 
prioritete 2012. godine, te da se o tome obavijesti nadležni Rijeka promet. 
 
- Aldo Valenta u ime Ogranka HDZ-a Sveti Nikola upozorava na kiosk-kladionicu u 

Meštrovićevoj 26a u kome se prodaje pivo, te se stvara nered i galama, što ometa stanare u 
susjedstvu. Drugo pitanje se odnosi na namjenu neureñene površine zapadno od TC  
Kaufland. 
 

Zaključak: 
 
-Vijeće ne odreñuje sadržaje poslovnih prostora niti je Grad dužan tražiti suglasnost ili 
mišljenje mjesnog odbora o tome. No, urednost oko poslovnog prostora  mora postojati i taj 
nadzor vrši komunalni redar, kome će se o ovom problemu proslijediti obavijest. 
-Neureñena površina zapadno od TC Kaufland je Generalnim urbanističkim planom 
predviñena za gimnazijski centar, te na tom prostoru ne može biti izgrañen trgovački centar, 
jer GUP u tom smislu nije mijenjan niti je o tome voñena javna rasprava. 
 
AD 4 
Vijeće je primilo na znanje informaciju da je Kulturno-prosvjetno društvo Bazovica dostavilo 
ponudu za suradnju, a temeljem projekta "Svi su ljudi meñusobno prijatelji" kojeg je pokrenuo ovaj 
Mjesni odbor. 
 
AD 5 
O sudjelovanju naših ekipa u sportskim natjecanjima mjesnih odbora za Dan Grada izvijestio je 
Marin Barać, te naglasio da imamo predstavnike za natjecanja u boćanju, briškuli i trešeti, te 
malom nogometu, a ekipa će sudjelovati i u natjecanjima za Dan MO Turnić. 
 
U nastavku sjednice raspravljalo se o upitu Nikole Lazića o funkcioniranju rampe za invalide na 
stubištu terase TC Kaufland. Vijeće je zaključilo da će se izvršiti izvid na terenu, te onda obratiti 
Kauflandu za informaciju. 
 
Vijećnik Branko Miljak postavlja pitanje funkcionalnosti auto garaže u vlasništvu zdravstvene 
ustanove RI-dent, za koju smatra da se ne upotrebljava, a korisnici njihovih usluga parkiraju na 
susjednim javnim parkiralištima. U raspravi je sudjelovalo više članova Vijeća, te je zaključeno da 
ovo Vijeće po tom pitanju ne može ništa učiniti jer se radi o privatnom vlasništvu koje vlasnik može 
koristiti na način koji mu odgovara. Parkiranje na javnom gradskom parkiralištu kakvo je u 
Crnčićevoj ulici je svima dozvoljeno, a nepropisno korištenje javnog parkirališta može sankcionirati 
samo policija. 
 
 
Sjednica je završila u 21.00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 


